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Referat SU-møte 28.11.2024 - Herre skole  
 
Tilstede:  
Chris Willy Grunnsund, leder FAU 
Mailen Hansen Bærø, kasserer FAU 
Anja Ehmke Jeremiassen, politisk representant 
Ine Amalie Ziender Mandal, elevråd 
Kimbeli Gundersen, elevråd 
Anne Kristin Bærø, andre ansatte 
Lise Rydland, lærerrepresentant 
Merete Sivertsen, Rektor 
  
 
Forfall:  
 
 

Pkt. Agenda: ANSVAR: FRIST: 

1.  Gjennomgang forrige referat   

 Ingen kommentar   

2.  Trygt og godt skolemiljø, jfr. Opplæringsloven kap.12   

 Gjennomgått obligatorisk, årlig opplæring i kap.12, Alle ansatte. 
Vi har avsluttet en aktivitetsplan denne høsten.  
Gjennomført elevundersøkelsen i november. Frivillig 
undersøkelsen, men nesten alle har svart. Svar på undersøkelsen 
kommer i januar.  

  

3.  Gjennomgang av avviksrapport:   

 Ingen avvik. 
Jobber systematisk og godt med enkeltelever. Godt samarbeid 
med foresatte. 

  

4.  Virksomhetsplan og virksomhetsrapport   

 
 

Vi jobber godt og systematisk i forhold til skoleutviklingsplanen. 
Inneværende skoleår har vi endret noe på møteplanen vår. Dette 
har gitt oss rom til å arbeide sammenhengende og grundig med 
temaer over flere dager. Ordningen har vært evaluert og det har i 
medbestemmelse blitt besluttet at den videreføres neste halvår.  

Temaer som vi har hatt søkelys på dette halvåret er: 
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Pkt. Agenda: ANSVAR: FRIST: 

- Kunstig intelligens 

- Pedagogisk analyse 

- Aski Raski – nettbasert verktøy for intensiv lesetrening. 

- Inkluderende praksis 

- Grunnleggende ferdigheter (samarbeid med Rønholt og 
Rugtvedt) 

 

 

5. Budsjett og regnskap   

 Skolen rapporterer på et negativt avvik på -500 000,- kroner. 

Dette gjelder ansettelse av vernepleier for 
oppfølging/undervisning av elev på 2.trinn, med store 
hjelpebehov. Undervisningen ligger utenfor det ordinære 
opplæringsløpet. Ansettelse av vernepleier er godkjent av 
kommunalsjef for oppvekst. 

  

6 Kommunedirektørens forslag om innsparing   

 Skolen forholder seg til at dette er et forslag som skal opp til 
politisk behandling.  

Rektor har måttet snakke med elever på 4.trinn som var bekymret 
for at de måtte velge seg en ny skole å gå på.  

Det er stor aktivitet i lokalmiljøet i denne saken.  

SMU er bekymret for elever på skolen med store sammensatte 
vansker og tilrettelagt undervisning neste skoleår. Varsel om 
innsparinger tilsier at det kan bli vanskelig å få dekt dette innenfor 
den økonomiske rammen.    

  

7 Fra FAU   

 - Er spent på fådeling neste skoleår. Vanskelig å se for seg 
at dette blir positivt for elevene.  

  

8 Saker fra Elevråd 

- Har deltatt på opplæring for elevråd i regi av kommunen. 

- Har deltatt på møte i regi av BKFU. 

 

Saker som er meldt inn til rektor:  

- Kantine to ganger i året. Elevrådet ønsker å få samlet inn 
litt penger som de kan bruke på hyggelige ting til alle 
elevene på skolen.  

- Julenisser – utdeling av pepperkaker til klassene 

- Påskeeggjakt – ønker å arrangere dette for hele skolen. 

 

  

9 Neste møte 10.03.2025   

 
 


